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услуга за държавните институцииМоля да въведете
разпоредба, съгласно която всички държавни
институции да са задължени със закон да използват
услугите само и единствено на Български пощи. Така
няма да се прехвърлят средства от държавния
бюджет в частни фирми и няма да се подписват
корупционни договори с частни доставчици на
пощенски услуги. Но най-големият проблем, който
имаме е, че се сключват договори с напълно
измислени куриерски фирми, които предлагат
мизерно ниски цени и след това предлагат мизерно
некачествени услуги.Така преди време МВР беше
сключил договор с Стар пост. Доставката на пратките
беше мираж, а издирването на една пратка беше
мисия невъзможна. Бях отъпкала пътека в офиса на
Стар пост и нямам думи за качеството на обслужване.
Доказателство за проблемите е фактът, че МВР НЕ
поднови договора си и в момента отново използва
услугите на Български пощи.Проблем обаче имаме в
момента например със Софийска районна
прокуратура, която има склйчен договор с още по-
неизвестна куриерска фирма, за която самите
служителки на гише казват, че НИКОЙ не си получава
пратките. А се касае за доставката на докумвенти с
критични лични данни с особено голяма защита -
данни за съдимостта на определени лица. Дори
свързването с тази фирма по телефон и
невъзможно.Считам, че тази порочна практика трябва
да спре и всички институции трябва да бъдат
задължени да използват услугите САМО и
ЕДИНСТЕВНО на Български пощи, чиято услуга е
БЕЗПОГРЕШНА, а обслужването винаги е било на
изключително високо ниво с огромен елемент на
сигурност.
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